



Info – Pacifique

24 novembre 2024

Bonjour,

Le spectacle des talents a été un vrai succès, merci à tous les participants. À refaire l'an prochain!

Facebook

<https://www.facebook.com/profile.php?id=61564838797230>

Économie études post-secondaire

Un programme à considérer pour vos enfants, il faut commencer tôt.

<https://blog.gov.bc.ca/app/uploads/sites/808/2024/11/BCTESG-k-3-letter-Nov-2024.pdf>

Levées de fonds

- Lotterie pour des billets de traversier afin de financer la sortie de ski des 4-7e année. Billets en vente avec Isabelle (ecole_pacifique@csf.bc.ca) ou au centre d'achat le samedi 30 novembre! Venez nous encourager!

-Levée de fonds avec Purdy's! Date limite le 24 novembre

Cliquez sur le lien ci-bas et entrez votre courriel. Ceci vous permettra de passer votre commande de chocolat! 25% des ventes retournent à l'école!

<https://fundraising.purdys.com/716517-122481>

Test Urgence

Demain, nous ferons un test avec notre système de " School Messenger", une façon de vous contacter en cas d'urgence ou de fermeture d'école (email et téléphone). SVP avisez nous si vous ne recevez pas de messages.

Activités:

Rencontre de l'APÉ lundi le 25 novembre

Visite de Profaqua mardi, ateliers de sciences

Volleyball: Jeudi après l'école et en tournoi vendredi à Elphinstone.

Hello,

The talent show was a real success, thanks to all who took part. To redo next year!

Facebook

<https://www.facebook.com/profile.php?id=61564838797230>

Save for post-secondary education

A program to consider for your children, start early.

<https://blog.gov.bc.ca/app/uploads/sites/808/2024/11/BCTESG-k-3-letter-Nov-2024.pdf>

Fundraising

- Lottery for ferry tickets to finance the Grade 4-7 ski trip. Tickets on sale with Isabelle (ecole_pacifique@csf.bc.ca) or at the mall on Saturday, November 30! Come and support us!

-Fundraising with Purdy's! Deadline November 24

Click on the link below and enter your email address. This will take you to the website where you can peruse options and order away (and/or share with other chocolate lovers/school supporters).

<https://fundraising.purdys.com/716517-122481>

Emergency test

Tomorrow we'll be testing our "School Messenger" system, a way of contacting you in the event of an emergency or school closure (email and phone). Please let us know if you don't receive any messages.

Activities:

PAC meeting Monday, November 25

Profaqua visit Tuesday, science workshops

Volleyball: Thursday after school and tournament Friday at Elphinstone.

Bonne semaine!

Mélanie Vallières